
20.08.24

Tid 1800-1900

Sted Utleira Skole, spiserommet

Deltakere
Håkon Furre Amundsen (4.), Marte R.
Skogstad (1.), Mia Øyen (6.trinn), Elin
Enberget Christiansen (2), Axel Holst (2.),
Aya Anima (6.) Ivar Eskerud Smith (3.)

Frafall
Jonas Bergmann Paulsen (2.), Morten
Severin Hoel (4.), Cathrine Hoem (1.)

Sak nr Sak Ansvar

23/23 Ny fotograf må skaffes høsten 2024 for 2025 og årene
fremover. Håkon mottatt tilbud fra norsk skolefoto.

Håkon

40/24 Trygg skolevei:
- Brøyting ved broene: Snakke med entreprenør ved

start av neste snøsesong. Legges til årshjul?
- Konkrete punkter til kontakt med

kommunen/miljøpakken/hjertesone:
- Flytte 40-sone til forbi Utleirahallen til 60-sonen

begynner, ikke del av reguleringsplanen
fylkeskommunen jobber med. I kommunen
vedtatt 30-grense ved alle skoler, ikke
kommunal vei. FAU-medlem tar kontakt, vise til
flere ulykker i området

- Fartshumper i 40-sonen
- Venusvegen-Stubbanvegen og

Marsvegen-Stubbanvegen: Ønskelig med
blinkelys ved fotgjengerfelt - sannsynlig fullført
prosjekt og ikke sikkert effektivt.

- Politikontroll
- Pågående prosjekt i Planetvegen, mer info

kommer
- Hjertesone: Ingen prosjekter planlagt i nær

fremtid.

- Aktuelt med foreldrevakter for å hjelpe barn over veien?
- Oppfordre til bruk av broene, ikke krysse Utleirvegen

ved kiss n’ drive Utleirvegen.
- Alternativer til parkering? Stenge for parkering ved

skolen? Lærerne problemer med å få parkering. Utvidet

FAU



kiss n’ride? Nytt mer synlig skilt, annen plassering. Ikke
ønskelig med trafikk i Stubbanvegen overhodet for
henting og levering da det skaper farlige situasjoner.
Bør være tatt opp i større fora, usikkert hvor. Trangt, lite
areale å ta av. Elever som trygghetshjelpere vanskelig
da mange hull hvor de plutselig er borte. Dette kan
gjerne tas opp på foreldremøter også.

Rektor: Skal settes ned betonggriser som elever skal få
utsmykke, mellom Stubbanvegen og Stubbsvingen. Snakk om
felles befaring hvor man kan stille spm for politisk vurdering.

45/24 Rektor informerer: Elevundersøkelsen på mellomtrinnet,
økning i mobbing.
FAU: Viktig tema videre forebyggende og håndtering. Fast
tema 4. trinn, foreldremøter, storforeldremøte? Politiforedrag?
Mobilfri skole? Sosiale tiltak på tvers av familier for
bevisstgjøring hos foreldre (omtaler og snakker om andre),
kjøreregler for bursdager, informere og utdanne elevene også
om mobbing, foreldre-elev-samarbeid?

Rektor: Politi og andre har vært inne flere ganger, ikke fast,
men kan få til en regelmessighet over det.

FAU

49/24 FAU tildelt 50 000 fra Stubban vel, skolen har fått opprettet
eget prosjektnummer med kontostreng pengene kan overføres
til. Elevene må involveres til hvordan bruke. Tillegg av
kommunale midler?

5 dyrkekasser i atriet, samarbeid med nærbarnehagen/SFO.

Leder
informerer
Stubban vel
om kontornr
/prosjektnr

58/24 Problemer med renhold på toaletter, mange barn som holder
seg hele dagen. Bør tas opp, hva kan man få til?
Sittekampanje? Tema for foreldremøter. Mulig å henge opp
plakater for oppmuntring til å sitte, gjøre rent etter seg.
Gulldobørste som månedlig premie? Annen skole hvor
helsesykepleier har hatt en runde innom alle klasser for
gjennomgang av dorutiner, hvordan gjøre rent etter seg.
Forslag om skoleprosjekt for barna, gir mer tilhørighet til
prosjektet. Forslag: Skoleprosjektoppgave hvor elevene
involveres i å lage kampanje/plakater og den månedlige
gulldobørsten.

Rektor: Toaletter skiftet ut på deler av skolen til vegghengte for
å lette renholdet. Mulig å dirke opp låsene fra utsiden, forskrift
på at det skal være mulig grunnet sikkerhet. Personale til stede
til 1330 som kan gjøre rent, barna kan si i fra, lærere eller
andre som oppdager det kan varsle.

Rektor informerer: Foreldre og lærere positive til at det tas opp,
tas videre til høsten som skoleprosjekt, med premie m.m.

63/24 Skjermbruk i skolen, hvordan type skjermbruk, når. Observert
bruk av youtube i skolen. Tas på neste møte.



66/24 Rektor tar opp 17. mai: Hvordan gjennomføres dagen mht
skolens, FAUs og korpsets rolle. Gjennomgang av rutiner.
Mulighet for at familiene selv tar barna til sentrum? Mulighet for
å kun ha barnetog lokalt? Samarbeid med Steindal skole?
Utfordringen i dag er den stramme logistikken mht transport av
barn, med bussene og kostbart (ca 30 000).

Bør komme med håndfaste forslag til alternativ gjennomføring,
gjerne 2-3 konkrete forslag, eks dagens ordning, ordning lokalt
i samarbeid med Steindal skole og evt Hoeggen
ungdomsskole, eventuelt mer foreldrestyrt aktivitet mht
transport og gjennomføring

68/24 Gjennomgang av punkter til foreldremøte for 1. klasse

69/24 Evaluering flytting av skolestart: Fungerte dårlig, fullstendig
kollisjon med planleggingsdager til barnehagen, skapte store
utfordringer for mange som har barnehagebarn mht logistikk,
jobb og feriedager. Planleggingsdager må samkjøres med
barnehagene.

Agenda FAU september -24
- Skjermbruk i skolen og SFO
- Trafikksikkerhetskampanje

Forslag til saksliste for fremtidige FAU:
- Trygg skolevei - se referat feb -24
- Mobbing
- Uteområder. Sjekk av lekestativ/utstyr ute?
- Kosthold
- Skjermbruk i skolen og SFO
- Turdager - flere turdager? Lik linje på trinnet slik at ikke avhengig av den enkelte

lærer
- Mulighet for mer gym?
- Skuespill/fortellinger på avslutninger?
- Skidag


